

《《超码的我》电影制作人摩根·斯普尔洛克去世》

电影圈传来噩耗，知名纪录片导演摩根·斯普尔洛克因癌症并发症离世。

他曾以《超码的我》震撼全球，让我们重新审视快餐文化。斯普尔洛克不仅才华横溢，更以幽默与批判性的作品赢得了无数观众的喜爱。

如今他离开，留下了宝贵的影像财富与无尽思念。让我们一起缅怀这位电影界的创新者，愿他在天堂继续拍摄美好的作品。



Morgan Spurlock, the filmmaker and former CNN series host whose McDonald's documentary "Super Size Me" was nominated for an Academy Award, died of cancer complications Thursday, according to his family.

据其家人透露，摩根·斯普尔洛克(Morgan Spurlock)，这位因麦当劳纪录片《超码的我》(Super Size Me)获得奥斯卡奖提名的电影制作人和前CNN系列节目主持人，因癌症并发症于周四去世。

Spurlock, who was 53, died in New York, surrounded by family and friends, his brother said in a statement.

斯普尔洛克享年53岁，据其兄弟在一份声明中称，他是在纽约去世的，当时身边有家人和朋友陪伴。

"It was a sad day, as we said goodbye to my brother Morgan," Craig Spurlock said.

“ Morgan gave so much through his art, ideas, and generosity. The world has lost a true creative genius and a special man. I am so proud to have worked together with him. ”

“ 这是悲伤的一天，我们与我的兄弟摩根告别， ” 克雷格·斯普尔洛克(Craig Spurlock)说道，“ 摩根通过他的艺术、想法和慷慨给予了许多。世界失去了一位真正的创意天才和一个特别的人。我很骄傲能与他共事。 ”

Spurlock ' s directing career was varied and unpredictable. He was best known for “ Super Size Me, ” which sparked a national conversation — and no shortage of controversy — over America ' s relationship with fast food. The film involved his experiment in consuming only food from McDonald ' s for a 30 days and required him to “ super-size ” his food order if prompted in the sales transaction.

斯普尔洛克的导演生涯多变且不可预测。他最出名的作品是《超码的我》，该片引发了美国与快餐关系的全国性讨论——且不乏争议。这部电影是他连续30天只吃麦当劳食物的实验，并要求他在销售交易中如果得到提示，就“超大份”点餐。

But he also made a satiric documentary about searching for Osama bin Laden, directed a One Direction concert film and even made a movie about Homer Simpson and baseball.

但他也制作了讽刺纪录片《寻找奥萨马·本·拉登》，执导了单向乐队(One Direction)的音乐会电影，甚至还制作了关于霍默·辛普森(Homer Simpson)和棒球的电影。

For several years, Spurlock served as host of a popular CNN Original series, “ Morgan Spurlock Inside Man. ”

多年来，斯普尔洛克曾主持CNN原创系列节目《摩根·斯普尔洛克：内部人士》(Morgan Spurlock Inside Man)。

Born in Parkersburg, West Virginia, the future filmmaker was raised in Beckley, where he graduated from Woodrow Wilson High School. He went on to graduate from New York University in 1993.

斯普尔洛克出生于西弗吉尼亚州帕克斯堡，在贝克利长大，并在那里毕业于伍德罗·威尔逊高中。他于1993年毕业于纽约大学。

Spurlock was the founder of the New York-based production studio Warrior Poets and his first film, “ Super Size Me, ” premiered at the Sundance Film Festival in 2004, where it won him a best director honor.

斯普尔洛克是纽约制作公司Warrior Poets的创始人，他的第一部电影《超码的我》于2004年在圣丹斯电影节首映，并为他赢得了最佳导演荣誉。

The film went on to win the inaugural Writers Guild of America best documentary screenplay award, as well as garner an Academy Award nomination for best feature documentary.

这部电影还获得了美国作家协会首届最佳纪录片剧本奖，并获得了奥斯卡最佳纪录片提名。

